
JEGYZŐKÖNYV 

az Optimist Osztályszövetség 2021 évi 3. elnökségi ülés 

 

Időpont: 2021. március 19. 9:00 óra 

Helyszín: online Meets meeting 

Megjelentek:  Lackó Péter, elnök (harmadik napirendi pont végéig) 

  Dénes Gábor, elnökségi tag  

Rutai Andrea, elnökségi tag 

  Siklósi Máté, elnökségi tag 

  Veenstra Jelmer, elnökségi tag  

Levezető elnök: Lackó Péter,  

A jegyzőkönyv vezető: Siklósi Máté 

Jelen vannak: Gémesi Jóka (első napirendi pontban) 

  Szalontai Bence  

   

 

Lackó Péter levezető elnök köszönt mindenkit, megnyitja az elnökségi ülést és megállapítja, 
hogy az elnökség határozatképes. 

Az elnök az előzetesen kiküldött napirendet ismerteti a tagokkal, akik mind a jegyzőkönyv 
vezetőjére, mind a napirendi pontokra vonatkozó javaslatokat egyhangúlag (5 igen) 
elfogadták.  

Napirendi pontok: 

1. Kommunikációs, sportmarketing ajánlat 
2. Válogató rendszer 
3. Bírói jelölés 
4. OP pályázat, 
5. Egyebek 

1. számú napirendi pont: kommunikációs és marketing ajánlat 

Gémesi Jóka bemutatta szakmai, évtizedes sportmarketinges múltját. Fontosnak tartja, hogy 
eldöntse az osztályszövetség azt, hogy milyen mértékben fontos a kommunikáció fejlesztése, 
és erre milyen erőforrás fordítható. Megnézte a szociális média jelenlétet, ebben látja, hogy 
párszázas a követő jelenlét, holott szerinte az érintetti kör ennél nagyobb. 

Rutai Andrea ismertette az osztályszövetség működési elveit, Siklósi Máté ismertette az 
osztályszövetség pénzügyi kereteit. 

Gémesi Jóka elmondta, hogy nem a büdzsé további szűkítése, hanem a kommunikáció által 
a megragadható új lehetőségek elérését szeretné segíteni. Ha szeretnénk kifelé 
kommunikálni, akkor ahhoz utánpótlás műsorok, rovatok, oldalak számára tudnánk tartalmat 
készíteni. A gyerekek verbális és médiaképességei fejleszthetőek és sokat tudnak előrelépni, 
ehhez persze anyagokat kellene készíteni. 



Lackó Péter jelezte, hogy vannak tartalékok, hiszen nem használta ki megfelelően az OPOSZ 
a marketing lehetőségeit. Szerinte három irányba lehetne elindulni, a sportág és a hajóosztály 
népszerűsítése, a belső kommunikáció, illetve a válogatott keret felépítése, bemutatása. 

Emellett mind a versenyrendezők, mind az MVSZ kommunikációja alkalmas teret kínál arra, 
hogy az Optimist osztály megjelenjen. 

Rutai Andrea szerint az Optimist mint belépő hajóosztály adhatna be pályázatot a 
Szövetséghez arra, hogy egy éves kommunikációt összeállítson. Gémesi Jóka vállalta az 
ajánlat összeállítását, Siklósi Máté vállalta, hogy határozati javaslatként a Szövetség elé 
beviszi. 

 

2. számú napirendi pont válogatórendszer 

Dénes Gábor ismertette a lehetőségeket, egyeztetett Holczhauser András MVSZ főtitkárral is. 
Siklósi Máté elmondta, hogy a vízi edzések és edzőfutamok megtartása lehetségesnek tűnik, 
a vízirendészet azonban a jogszabályok ellentmondásossága („zárt körülmények között 
rendezhető”) miatt vízirendezvény engedélyt nem ad ki. Így a válogatóversenyek a rendezők 
pozitív hozzáállása esetén megtarthatóak lennének. Elmondta azt is, hogy az MVSZ 
állásfoglalás-kéréssel fordult az Operatív Törzshöz, melyben segítségét kérte a 
versenyrendszer működtetéséhez. 

Dénes Gábor elmondta, hogy a világversenyek (EB/VB) előtt legalább egy hónappal kellene 
lezárni a válogató sorozatot, ez a Majthényi kupa időpontjában van (május 22-24.). 

Az IODA az EB/VB esetleges módosításáról, időpont-csúsztatásról csak májusban fog 
dönteni. 

Dénes Gábor szerint ha meg tudjuk tartani a válogatóversenyeket, akkor az IODA számára 
elegendő lesz a Majthényi után, május 24-én jelezni a VB és EB keretek pontos összetételét. 

Fontos végiggondolni szerinte, hogy akkor mit teszünk, ha a rendező klubok vállalása 
hiányában nem tudunk válogatóversenyt tartani. Többen egyetértettek abban, hogy az edzők 
egy újabb ülésen egyeztessék, hogy milyen versenyek jöhetnek szóba akár eredeti, akár 
pótidőpontjukban. 

Siklósi Máté elmondta, hogy fontosnak tartaná lefektetni azt az alapvető szabályt, hogy a 2020-
as ranglista mellett (melynek kiindulási alapját eddig senki sem kérdőjelezte meg) legalább két 
megmérettetés jelenjen meg a válogató rendszerben, melyekből egy ejtőt a járványhelyzet 
miatt mindenképpen biztosítani kell.  

Rutai Andrea kiemelte, hogy akár 3 hazai verseny is lehet, hiszen a Kereked és a Majthényi 
mellett a Raiffeisen Kupa is lehet még válogatóverseny. 

Dénes Gábor kiemelte, hogy a Raiifeisen Kupa időpontjában van egy szlovén lehetőség is, az 
edzők ennek megfelelően kialakítanak egy megoldási lehetőséget. Ezt az új szempontok és 
lehetőségek fényében  

Siklósi Máté javasolta, hogy ha április 25-én legkésőbb nem tud az OPOSZ válogatóversenyt 
kijelölni, akkor legyen kimondva, hogy a kereteket a 2020-as ranglista adja. 

 

Az OPOSZ elnöksége (Igen:5 Nem:0 Tartózkodás:0) mellett döntött arról, hogy a 
járványhelyzet függvényében a válogatórendszerben az alábbi lehetőség mentén jelöli 
ki az EB/VB kereteket. 



1. Ha 2021. április 25-ig nem kerül sor kiírt verseny kijelölésére, akkor kizárólag a 
2020-as ranglista alapján állítja össze az EB/VB kereteket. 

2. Válogatóverseny sorozatot akkor vesz figyelembe az OPOSZ elnöksége, ha 
legalább két 2021-es verseny kerül megrendezésre. 

3. A 2020-as ranglista és a legalább 2 verseny eredményei közül egy ejtőt 
mindenképpen biztosítani kell a járványhelyzetre figyelemmel. 

4. Az OPOSZ az MVSZ versenyrendszere szerinti, a versenyszabályok szerinti 
rendezői, bírói, mentési háttér mellett megrendezett versenyeket tekinti 
lehetséges válogatóversenynek. 

5. Amennyiben az EB/VB időpontjának eltolásáról megfelelő időben az OPOSZ 
elnöksége tudomást szerez, új válogatási rendszert készíthet a már meglévő 
válogatóversenyek eredményeit figyelembe véve. 

 

3. számú napirendi pont: Fareast optimist pályázat 

Dénes Gábor elmondta, hogy egy pályázó anyaga érkezett be a THE/YKA részéről, így 
javasolja, hogy a pályázatot támogassuk. 

Az OPOSZ elnöksége (Igen:5 Nem:0 Tartózkodás:0) mellett döntött arról, hogy a Fareast 
Optimist pályázatban a THE/YKA pályázatát támogatja. 

 

4-es számú napirendi pont, bírójelölés 

Rutai Andrea a tavalyi listát körbeküldi az elnökség tagjainak és az edzőknek, így mindenkinek 
lesz lehetősége észrevételt tenni a lehetséges listára. 

Szalontai Bence jelezte, hogy a tavalyi bíróküldéssel az edzők egy jelentős része nem volt 
minőségileg elégedett. Rutai Andrea javasolja, hogy a tavalyi problémákat foglalják össze az 
edzők rövid írásos formában, ezt az osztályszövetség eljuttatja az MVSZ Bírói Bizottságának, 
és képviseli feléjük az edzők véleményét. 

Siklósi Máté jelezte, hogy a csapatbajnokságot is be kell vonni a bíróküldési rendszerbe. 

5. Egyebek: 

Rutai Andrea kéri Dénes Gábort, hogy az általa koordinált edzői megbeszélésekről a 
résztvevők és a fő döntések leírásával segítse az elnökség munkáját. 

 

 

Budapest, 2021. március 19. 

 


